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Abstract (en)
[origin: WO8601407A1] A monoclonal antibody which exhibits specificity for a complex comprising a chelating agent and a first metallic ion. The
antibody has an association constant (KA?) for the complex of at least about ten times greater than the KA? of the antibody for the chelating agent
itself or its complex with any other metallic ion. There is a process for the treatment of a tumor having an antigen associated therewith comprising
administering to a subject a monoclonal antibody.

Abstract (fr)
Un anticorps monoclonal ayant une spécificité pour un complexe comprenant un agent de chélation et un premier ion métallique. L'anticorps
possède une constante d'association (KA) pour le complexe qui est au moins dix fois environ plus grande que la KA de l'anticorps pour l'agent de
chélation lui-même, ou son complexe avec tout autre ion métallique. Il existe un procédé pour le traitement d'une tumeur ayant un antigène associé
avec celle-ci, comprenant l'administration d'un anticorps monoclonal à un sujet.
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